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Z Á P I S 

z 4. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 25. 5. 2023 

od 9 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

    63 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

         (z toho 2 poslanci PS PČR) 

    19 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

      2 zástupci ředitele MHMP 

                              28 ředitelé odborů MHMP  

                                                   22 ředitelé organizací HMP 

                  5 poslanců PS PČR 

                  (z toho současně 2 členové ZHMP) 

               15 zástupců tisku 

 

CELKEM přítomných: 152 osob 

 

 

 

OMLUVENI: 

 

Radomír Nepil 

 

Mgr. David Bodeček, MBA – od 9,45 do 10,15 

a od 19 do 20 hodin 

 

Jiří Brůžek 

 

Mgr. Martin Hrubčík, MBA – od 16 hodin 

 

Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda – od 13,30 do 

17,30 hodin 

 

Ing. Mariana Čapková, MBA – od 13,30 do 

17,30 hodin 

 

RNDr. Daniel Mazur, PhD. – od 9 do 10,30 

hodin 

 

David Procházka – od 18,30 do 21 hodin  

 

Ing. Alexandra Udženija – od 11 do 13 hodin 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. – od 23 do 

23,55 hodin 
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4. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9,03 hodin.   

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Mgr. Jiří Knitl a Mgr. Lenka Vedralová. 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

1. předseda Jan Wolf 

2. člen  Ing. Ondřej Prokop 

3. člen  Mgr. Ing. Jaromír Beránek 

4. člen  Mgr. et Mgr. Vladan Brož 

5. člen  Ing. arch. Zuzana Hamanová 

6. člen  Dr.-Ing. Milan Urban 

7. člen  JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele pro Sekci průřezových 

činností  

tajemník výboru: JUDr. Adrián Radošínský, vedoucí oddělení veřejného práva a legislativy 

odboru LEG MHMP 

PRO: 52      PROTI: 0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada hl. m. Prahy na svém 

jednání v pondělí 15. května stanovila „Návrh programu jednání 4. zasedání Zastupitelstva 

hl. m. Prahy“, který obdrželi členové ZHMP e-mailem a který byl zveřejněn spolu se 

svoláním tohoto jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy způsobem stanoveným příslušnými 

ustanoveními zákona o hlavním městě Praze. Dále uvedl, že Rada hl. m. Prahy v pondělí 

22. 5. doplnila původní návrh programu o další materiály k projednání. Upravenou, Radou 

schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem. Doplněné tisky byly 

následně zpřístupněny občanům. Konečnou verzí návrhu programu, tak, jak jej ve smyslu 

zákona o hl. m. Praze stanovila Rada HMP, byl dokument s názvem „Upravený návrh 

programu jednání 4. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy“. 

 

K dozařazeným tiskům vystoupili tito členové Rady HMP: I. náměstek primátora 

Hřib, náměstek primátora Hlaváček, náměstkyně primátora Komrsková, náměstek 

primátora Pospíšil, radní Klecanda, radní Kovářík, radní Zábranský 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Václav Fejkl, Hana 

Lelková – zástupkyně petentů a petičního výboru, Valerie Bromová, Marek Schreirer 

 

 

 

 

http://www.praha.eu/
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V průběhu diskuse převzal řízení schůze I. náměstek primátora Hřib a opět převzal řízení 

schůze primátor hl. m. Prahy. 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, Nacher, 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, náměstek primátora Hlaváček, 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Nekolný, Kordová Marvanová, předseda 

finančního výboru ZHMP Vyhnánek, Gellová, Urban, předseda výboru pro dopravu 

ZHMP Sedeke, Nerušil, předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob 

ZHMP Seidl, Tylová, Drápalová, Scheinherr, Brož, Třeštíková, náměstkyně primátora 

Komrsková, I. náměstek primátora Hřib, Hrubčík, náměstkyně primátora Udženija, 

předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, Kolář, předsedkyně výboru pro sport a 

volný čas ZHMP Čapková, Matějková, Zelenka, předsedkyně výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, předseda výboru pro 

kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf. V rámci 

diskuse vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. - zástupce ředitele Magistrátu pro sekci 

průřezových činností 

 

Hlasování o návrhu náměstka primátora Hlaváčka – vyřadit tisk Z – 11253 „k návrhu 

změny ÚP a jejího vydání – Z 3200 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 14)” z programu tohoto 

jednání 

PRO: 51   PROTI:  0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – přeřadit z bloku informací bod 7, tisk Z – 

11059 „k plnění úkolů v rámci usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy k nedostatečným 

kapacitám středních škol na území hl. m. Prahy” a zařadit k projednání jako poslední bod 

radního Klecandy  

PRO:  40  PROTI:  0  ZDR. 0 

Zmatečné 

Opakované hlasování 

PRO:  57  PROTI:  0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

(zpětně vystoupil člen ZHMP Nacher s upřesněním, že tisk Z – 11059 by se měl 

projednávat za přítomnosti radního Klecandy, který se na část jednání omluvil) 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit bod „Rušení pošt na území hl. m. 

Prahy“ jako poslední bod primátora HMP 

PRO:  26  PROTI:  3  ZDR. 27 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa – zařadit tisk Z – 11390 

„K petici proti podpisu smlouvy o spolupráci a stavbě na pozemku parc. č. 1859/36 v k. ú. 

Praha – Kamýk“ jako poslední bod náměstka primátora Hlaváčka 

PRO: 39   PROTI:  1  ZDR. 13 

Zmatečné 

K hlasování se vyjádřili tito členové ZHMP: Wolf (za návrhový výbor), Brož, předsedkyně 

výboru pro legislativu, veřejnou správu a tuzemské vztahy ZHMP Arnotová, předseda 

výboru finančního ZHMP Vyhnánek, předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, 
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předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitl, Scheinherr, JUDr. Tomáš Havel, 

Ph.D. - zástupce ředitele Magistrátu pro sekci průřezových činností 

Hlasování o zpochybnění předchozího hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního 

ZHMP Prokopa – zařadit tisk Z – 11390 na program tohoto jednání 

PRO: 39  PROTI: 3  ZDR. 3 

Bylo přijato. 

Opakované hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa – zařadit tisk 

Z – 11390 „K petici proti podpisu smlouvy o spolupráci a stavbě na pozemku parc. č. 

1859/36 v k. ú. Praha – Kamýk“ jako poslední bod náměstka primátora Hlaváčka 

PRO: 54  PROTI: 0   ZDR. 2 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa - zařadit tisk Z – 11430 

„K zajištění stanovisek městských částí k Memorandu o zklidnění a zpoplatnění dopravy 

na obou březích Vltavy“ jako poslední bod I. náměstka primátora Hřiba 

PRO: 51   PROTI: 1   ZDR. 3 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa – zařadit tisk Z – 11433 

„K blokování páteřních komunikací na území HMP ze strany aktivistů prosazujících 

plošné zavedení max. rychlosti 30 km/h na komunikacích na území HMP“ jako poslední 

bod I. náměstka primátora Hřiba  

PRO: 16   PROTI: 7   ZDR. 25 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa – zařadit bod „Petice za 

odvolání Ing. Jany Komrskové z funkce radní HMP pro životní prostředí a klimatický 

plán“ jako bod 1 primátora HMP 

PRO: 13   PROTI: 18   ZDR. 17 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Kordové Marvanové - zařadit bod "K projednání 

informace týkající se trestního oznámení ve věci převodu pozemků v k. ú. Lysolaje“ za 

tisky I. náměstka primátora Hřiba 

PRO:   41 PROTI:  0  ZDR. 10 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Gellové - zařadit bod „Řešení stížnosti na uživatele bytu 

v bytovém fondu HMP“ jako poslední bod náměstkyně primátora Udženija 

PRO: 24   PROTI: 0   ZDR. 31 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského – zařadit bod „Programové prohlášení Rady 

HMP“ jako bod 1 primátora HMP 

PRO:  23  PROTI: 2   ZDR. 31 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Urbana - zařadit tisk Z – 11302 „K cenám dostupné 

energie pro Pražany“ před první tisk náměstka primátora Hlaváčka 

 PRO: 14   PROTI:  6  ZDR. 34 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nerušila – zařadit tisk Z - 11303 „Ponechat Holešovické 

tržnici její primární funkci“ před tisky náměstka primátora Hlaváčka 

PRO: 10   PROTI: 2   ZDR. 42 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru pro dopravu ZHMP Sedekeho - zařadit tisk Z – 

11298 „Doplnění seznamu klíčových dopravních staveb, uvedených v usnesení ZHMP č. 

2/7 ze dne 23. března 2023“ za bod 6 původního návrhu programu jednání 

PRO:  57  PROTI:  0  ZDR. 1 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru finančního ZHMP Vyhnánka – zařadit tisk Z - 11427 

„K porušení zákona o hlavním městě Praze Radou HMP“ jako poslední bod primátora 

HMP 

PRO: 12   PROTI:  1  ZDR. 33 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Drápalové - zařadit tisk Z – 11428 „K návrhu na 

udělení bronzové medaile HMP Jiřímu Koubkovi a Radku Vondrovi“ jako bod 1 programu 

jednání 

PRO:  14  PROTI: 6   ZDR. 20 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Hrubčíka –zařadit tisk Z – 11431 „K duplicitnímu 

oznamování přestupkových deliktů Městskou policií“ jako poslední bod primátora HMP 

PRO: 13   PROTI: 0   ZDR. 40 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského – zařadit bod „Neekologické zdražení 

separovaného odpadu od Pražských služeb“ jako první bod náměstkyně primátora 

Komrskové 

PRO: 21   PROTI: 1   ZDR. 29 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru pro sport a volný čas ZHMP Čapkové – zařadit 

tisk Z – 11402 „K návrhu řešení nedostatku kapacit středních škol nabízejících všeobecné 

vzdělání na území hl. m. Prahy“ (tisk projednávat po 17,30 hodin za přítomnosti radního 

Klecandy) 

PRO:  12  PROTI:  1  ZDR. 34 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera (připojil se člen ZHMP Zelenka) – přeřadit 

z bloku informací do projednání tisk Z – 11403 „Mechanismus odstraňování nevhodně 

umístěných koloběžek v hlavním městě Praze“ jako poslední bod I. náměstka primátora 

Hřiba  

PRO: 27   PROTI: 0   ZDR. 23 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru pro územní rozvoj ZHMP Peka – předřadit před bod 

11, tisk Z – 11230 původní bod 13, tisk Z – 11391 „K návrhu na pořízení změny ÚP – P 

577/2019 (fáze „podnět“, vlna 34) 

PRO:  54  PROTI:  0  ZDR. 5 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO:  59 PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 

 

Vzhledem k časovému posunu do doby, ve které měl probíhat pevně zařazený bod 

„Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ bylo hlasováno o posunu času 45 minut pro 

daný bod: 

Pro: 54 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Primátor hl. m. Prahy zahájil v 13,17 hodin bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů 

HMP. V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček a 

opět převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

Po ukončení bodu byl zahájen náměstkem primátora Hlaváčkem bod „Dotazy, připomínky 

a podněty členů ZHMP“. 

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
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Projednávání tisku bylo zařazeno na pevný čas 14,45 hodin 
    * 
 

člen ZHMP Prokop 

člen ZHMP Nekolný 

 

k zajištění stanovisek městských částí k Memorandu o zklidnění a zpoplatnění dopravy na 

obou březích Vltavy 

 

  

   TISK:        Z - 11430 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  59        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/1 

Materiál uvedl předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop. 

 

V diskusi vystoupil I. náměstek primátora Hřib. V rámci diskuse vystoupil Ing. Richard 

Burgr - vedoucí oddělení dopravních analýz a DI koordinace ve společnosti Technická 

správa komunikací hl. m. Prahy, a. s. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: 

Nekolný, předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, Bodeček. V rámci diskuse 

vystoupil Ing. Vojtěch Ryvola – radní MČ Praha 1. Dále v diskusi vystoupili tito členové 

ZHMP: Nacher, Lněničková, předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví 

a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, Kolář, Čižinský. V rámci diskuse vystoupil 

JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. - zástupce ředitele Magistrátu pro sekci průřezových činností. 

Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

Urban, Scheinherr, Brož, předseda výboru finančního ZHMP Vyhnánek, Drápalová, radní 

Kovářík, Kleslová, Vodrážka, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, předseda 

výboru pro strategické investice ZHMP Portlík 

 

Procedurální návrh I. náměstka primátora Hřiba na přerušení projednávání tohoto bodu do 

příště 

Pro: 29 Proti: 14 Zdr. 6 

Nebylo přijato. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Urbana na ukončení diskuse 

Pro: 22 Proti: 8 Zdr. 10 

Nebylo přijato. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nekolného na ukončení diskuse po posledním 

přihlášeném 

Pro: 47 Proti: 2 Zdr. 5 

Bylo přijato. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Čižinského na zařazení bodu 32, tisku Z – 11059 „k 

plnění úkolů v rámci usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy k nedostatečným kapacitám 

středních škol na území hl. m. Prahy” na pevný čas 18 hodin  

Pro: 53 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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člen ZHMP Nekolný předložil po poradě politických klubů ZHMP nový text usnesení ve 

znění: 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I. ukládá 1. Radě HMP 1. před předložením návrhu opatření ke zpoplatnění vjezdu do 

historického centra na jednání Zastupitelstva hl.m. Prahy zajistit stanoviska sousedních 

MČ k tomuto návrhu opatření  

Termín: 31.12.2023 

 

S novým textem usnesení byl vysloven souhlas. 

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlaváček. 

    1 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k fúzi sloučením společnosti Pražská plynárenská, a.s., jako společnosti nástupnické, se 

společností Pražská plynárenská Holding a.s., jako společnosti zanikající 

 

  

   TISK:        Z - 11311 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/2 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, 

Urban, primátor HMP, předseda výboru finančního ZHMP Vyhnánek, Nacher. V rámci 

diskuse vystoupil Ing. Milan Cízl – člen představenstva Pražské plynárenské, a.s. Dále 

v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Brož, radní Zábranský, předseda výboru pro 

technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na prodloužení jednání i po 19. hodině 

Pro: 52 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato.  
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    2 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o převodu správy majetku mezi hlavním městem Prahou a 

Městskou částí Praha 16 

 

  

   TISK:        Z - 11062 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/3 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    3 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní – budoucí úplatné nabytí části 

pozemku parc. č. 1262/3 v katastrálním území Ruzyně do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11188 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/4 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    4 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu na uzavření kupní smlouvy na úplatné nabytí pozemků stavbu č. 43776 P+R DEPO 

Zličín 

 

  

   TISK:        Z - 10504 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/5 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    5 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku z vlastnictví společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví 

hl. m. Prahy v souvislosti se stavbou č. 9515 MO Myslbekova - Prašný most 

 

  

   TISK:        Z - 11198 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/6 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    6 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu na uzavření darovací smlouvy na bezúplatný převod pozemku p.č. 4538/48, k.ú. 

Horní Počernice ve vlastnictví HMP, z vlastnictví HMP do vlastnictví České republiky a 

příslušnosti hospodaření s majetkem státu pro ŘSD ČR v rámci vzájemného majetkoprávního 

vypořádání staveb pozemních komunikací, silničních pozemků a dalších nemovitostí 

souvisejících se stavbou dálnice D0 

 

  

   TISK:        Z - 11258 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   54       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/7 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

    7 

 

předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke 

 

k doplnění seznamu klíčových dopravních staveb uvedených v usnesení Zastupitelstva HMP 

číslo 2/7 ze dne 23. 3. 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11298 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/8 

Materiál uvedl předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

radní Kovářík, předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, Scheinherr, předseda výboru 

pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf 

 

K procesu hlasování a avizované přestávce vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru 

pro dopravu ZHMP Sedeke, předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a 

podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, radní Kovářík, Čižinský, Nacher, předseda výboru 

pro energetiku ZHMP Chabr. Dále vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. - zástupce ředitele 

Magistrátu pro sekci průřezových činností. 

 

 



12 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa – v bodě I. doplňuje „1. 

na základě usnesení……..stavbu Rohanského mostu……“ v seznamu klíčových staveb 

ponechat Rohanský most a dále v bodě „II. konstatuje, že 1. výsledný seznam klíčových 

dopravních staveb …..“ stavba Rohanského mostu…..“ taktéž ponechat Rohanský most 

Pro: 24 Proti: 0 Zdr. 28 

Nebylo přijato. 

 

S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas. 

 

Projednávání bodu bylo předřazeno na pevný čas 18 hodin 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze I. náměstek primátora Hřib a opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

   32 

 

radní Klecanda 

 

k plnění úkolů v rámci usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy k nedostatečným kapacitám 

středních škol na území hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11059 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  58        PROTI: 0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/9 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Silva Svobodová, Jan Rybář, Pavla 

Aschermannová, Andrea Šumová 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Klecanda, Nacher, Čižinský, předsedkyně 

výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík. S přednostním právem vystoupila 

v rámci diskuse Mgr. Renáta Zajíčková – poslankyně PS PČR. Dále v diskusi vystoupil 

předseda výboru finančního ZHMP Vyhnánek, náměstkyně primátora Udženija, Urban, 

Kleslová, Kolář, náměstkyně primátora Komrsková, radní Kovářík, Nerušil, radní Mazur, 

předseda výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP Beránek, Zajíček, Vedralová, 

Lněničková, I. náměstek primátora Hřib, předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální 

oblast ZHMP Mareš, Bodeček, předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních 

chorob ZHMP Seidl, Freitas Lopesová, Plesníková 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Klecanda, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Samostatné hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – bod III. ukládá Radě HMP ve 

znění:  

c) prověřit možnosti změny školského zákona a dočasné spádovosti středních škol a 

případně iniciovat změnu zákona, která by toto umožnila 

Pro: 18 Proti: 4 Zdr. 28 

Nebylo přijato. 
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Pozměňující návrh člena ZHMP Čižinského – do usnesení vložit text ve znění: „ukládá 

Radě hl. m. Prahy zmapovat a využít volná místa v kvintách šestiletých a osmiletých 

gymnázií, tj. ročnících odpovídajících prvnímu roku střední školy. Někteří žáci totiž 

využívají přechodu na vyšší gymnázium ke změně střední školy, a uvolňují v existujících 

třídách místa. Ta lze obratem nabídnout současným uchazečům, čímž zároveň dojde 

k zefektivnění využití kapacit na víceletých gymnáziích“ 

Pro: 19 Proti: 5 Zdr. 26 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňující návrh člena ZHMP Čižinského – do usnesení vložit text ve znění: „ukládá 

Radě HMP vyčlenit z volných finančních prostředků hl. m. Prahy 3 miliardy Kč na řešení 

nedostatečných kapacit středních škol“ 

Pro: 12 Proti: 5 Zdr. 31 

Nebylo přijato. 

 

Text usnesení, o kterém bylo hlasováno: 

 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I. bere na vědomí informace obsažené v tisku  

II. konstatuje, že je nutné situaci řešit zejména s důrazem na spolupráci se Středočeským 

krajem a státem ve věci financování školství, které by více reflektovalo infrastrukturální 

obslužnost zajišťovanou hl. m. Prahou  

III. ukládá  

1. Radě HMP  

1. ve spolupráci s městskými částmi vypracovat analýzu počtu tříd v jednotlivých ročnících 

a jejich obsazenosti na základních a mateřských školách a na základě predikce 

demografického vývoje zajistit, aby nehrozil nedostatek míst na základních školách v hl. 

m. Praze s výhledem do roku 2035 

Termín: průběžně 

2. v návaznosti na výsledky analýzy zajistit financování na zabezpečení dostatečných 

kapacit v pražském školství 

Termín: průběžně 

3. neprodleně zřídit pracovní skupinu pro školskou infrastrukturu hl. m. Prahy Termín: 

průběžně 

4. zadat dotazníkové šetření v 8. ročnících základních škol ve věci zjištění preferencí žáků 

návazného středoškolského studia a oborech, které by chtěli studovat  

Termín: průběžně  

5. iniciovat do konce července 2023 jednání s Ministerstvem školství, mládeže a 

tělovýchovy ve věci elektronizace přijímacího řízení na střední školy a změny příslušné 

legislativy, především školského zákona 

Termín: průběžně  

6. informovat na zářijovém jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy prostřednictvím příslušného 

člena Rady hl. m. Prahy Zastupitelstvo hl. m. Prahy o výsledcích jednání uvedených v 

bodě 5. tohoto usnesení 

Termín: průběžně  

7. oslovit městské části s žádosti o sdělení možnosti poskytnutí prostor pro zřízení 

detašovaných pracovišť jednotlivých středních škol  

Termín: průběžně  
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8. požádat MŠMT o schválení navýšení kapacit čtyřletých gymnázií v mimořádném 

termínu. V návaznosti na tento krok pak školy budou moci vyhlásit dodatečná přijímací 

řízení 

Termín: průběžně 

9. zmapovat kapacitní možnosti u čtyřletých gymnázií a středních škol s maturitními obory 

a po dohodě s řediteli navýšit nejvyšší počet žáků ve třídách dle výjimky, kterou 

zřizovateli dává školský zákon 

Termín: průběžně 

10. pokračovat v úsilí vyjednat zjednodušení hygienických požadavků pro zprovoznění 

nových prostor pro výuku. Příliš přísné hygienické normy totiž často výrazně komplikují 

možnost využití stávajících prostorů pro vzdělávání žáků a rovněž i výstavbu nových 

kapacit 

Termín: průběžně 

11. apelovat na vládu a parlament, aby v rámci digitalizace bylo možné již příští rok 

podávat přihlášky nejméně na 5 středních škol 

Termín: průběžně 
 

S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas.  

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlaváček. 

    8 

 

členka ZHMP Kordová Marvanová 

 

k projednání informace týkající se trestního oznámení ve věci převodu pozemků v k.ú. 

Lysolaje 

 

  

   TISK:        Z - 11436 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/10 

Úvodem vystoupila členka ZHMP Kordová Marvanová. 

 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení:  

Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I. ukládá  

1. Ing. Martinovi Kubelkovi, Ph.D., řediteli Magistrátu hl. m. Prahy 1. zajistit zaslání 

dotazu vrchní státní zástupkyni JUDr. Lence Bradáčové Vrchního státního zastupitelství v 

Praze ohledně stavu prověřování podezření ze spáchání trestného činu v souvislosti s 

převodem pozemků parc. č. 491/1 a parc. č. 491/8 v kat. úz. Lysolaje společnosti 

DALAVRIEN s.r.o. dne 12.7.2017, a to na základě trestního oznámení, které podalo hl. m. 

Praha dne 4.10.2022  

Termín: 1.6.2023 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy 

    9 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na ukončení pořizování změny ÚP – Z 3167 (fáze "návrh", vlna 12) 

 

  

   TISK:        Z - 11177 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/11 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   10 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP – Z 3214 (fáze "návrh", vlna 14) 

 

  

   TISK:        Z - 11251 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   55       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/12 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, 

Zeman 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    11 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na ukončení pořizování změn ÚP – skupina změn 

 

  

   TISK:        Z - 11180 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/13 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Tisk byl stažen z tohoto jednání ZHMP, a to na základě hlasování o programu jednání. 

   10 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3200 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 14) 

 

  

   TISK:        Z - 11253 

    

   STAŽENO 

 

 

 

   12 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP – P 577/2019 (fáze "podnět", vlna 34) 

 

  

   TISK:        Z - 11391 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   55       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/14 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, 

Zeman, předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, náměstkyně primátora Komrsková, 

Nekolný, náměstek primátora Hlaváček, Vodrážka, radní Kovářík, předsedkyně výboru pro 

sport a volný čas ZHMP Čapková 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   13 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům na pořízení změn ÚP (fáze "podnět", vlna 43) 

 

  

   TISK:        Z - 11230 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/15 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček s tím, že předložil pozměňovací návrh k textu 

usnesení, a to rozšířit původní bod „IV. požaduje…“ o nový text ve znění: „2. u podnětu 

22/2022 a z něj vzešlé změny, nalezení vhodných pozemků pro provozní areál 

popelářských vozů, přiměřeného rozsahu“ 

Pro: 56 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas.  

 

   14 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3786 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 30) 

 

  

   TISK:        Z - 11339 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI:  0       ZDRŽEL SE: 16    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/16 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček a zároveň uvedl, že u tisku v příloze zápisu 

ve věci hlasování bude drobná úprava písařské chyby.  

 

Usnesení bylo přijato. 
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   15 

 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

k petici proti podpisu smlouvy o spolupráci a stavbě na pozemku p.č. 1859/36 k.ú.  

Praha – Kamýk 

 

  

   TISK:        Z - 11390 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/17 

Materiál uvedl předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop. 

 

V diskusi vystoupila Hana Lelková – zástupkyně petentů a petičního výboru. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Tylová, náměstek primátora Hlaváček, předseda 

výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   16 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu OCP MHMP na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v kapitole 02 - Městská 

infrastruktura v roce 2023 a poskytnutí účelových dotací městským částem Praha - Ďáblice a 

Praha – Březiněves 

 

  

   TISK:        Z - 11241 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/18 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný 

prostor a pohřebnictví ZHMP Kubesa, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   17 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na poskytnutí dotací na základě Programu na podporu projektů ke zlepšení stavu 

životního prostředí hl.m. Prahy pro rok 2023 a k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. 

Prahy na rok 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11299 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  3   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/19 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

V diskusi vystoupila předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a 

pohřebnictví ZHMP Kubesa 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   18 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na poskytnutí dotací hl. m. Prahy vlastníkům památkově významných objektů pro rok 

2023 

 

  

   TISK:        Z - 11296 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/20 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   19 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na poskytnutí neinvestiční dotace městské části Praha 1 z rozpočtu vlastního 

hlavního města Prahy a úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v roce 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11360 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/21 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   20 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na poskytnutí dotací v Programu podpory v oblasti zdravotnictví pro rok 2023 a 

návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11169 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/22 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   21 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou jednorázové účelové individuální dotace 

subjektu Potravinová banka Praha a Středočeský kraj z. s. a úpravu rozpočtu vlastního  

hl. m. Prahy kap. 0582 v roce 2023  

 

  

   TISK:        Z - 11290 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   47       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  2   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/23 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupila občanka HMP Valerie Bromová. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   22 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na poskytnutí dotací v Programu podpory sportu a tělovýchovy v hlavním městě 

Praze pro rok 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11202 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/24 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



22 

 

 

   23 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na poskytnutí dotací na základě programů vyhlášených v oblasti volného času dětí a 

mládeže na rok 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11222 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/25 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Matějková, předseda výboru pro rodinnou 

politiku a sociální oblast ZHMP Mareš, radní Kovářík, Nacher 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Klecanda, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   24 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v kapitole 04 na rok 2023 a poskytnutí 

neinvestičních účelových individuálních dotací v oblasti sportu 

 

  

   TISK:        Z - 11287 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/26 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



23 

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlaváček. 

   25 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vl. hl. m. Prahy v kap. 04 a na poskytnutí neinvestiční účelové 

dotace v Programu celoměstské podpory vzdělávání na území hlavního města Prahy pro rok 

2023 

 

  

   TISK:        Z - 11263 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/27 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   26 

 

radní Klecanda 

 

k poskytnutí návratné finanční výpomoci příspěvkovým organizacím zřizovaným hlavním 

městem Prahou v roce 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11183 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   50       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/28 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupil radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 27 – 31 

Pro: 51 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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   27 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní umělecká škola,  

Praha 8, Klapkova 25 

 

  

   TISK:        Z - 11184 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   52       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/29 

Materiály pod poř. č. 27 – 31 uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   28 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Gymnázium, Praha 4, 

Budějovická 680 

 

  

   TISK:        Z - 11155 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/30 

Usnesení bylo přijato. 

 

   29 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední škola a vyšší odborná 

škola umělecká a řemeslná, se sídlem Praha 5, Nový Zlíchov 1063/1 

 

  

   TISK:        Z - 11344 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/31 

Usnesení bylo přijato. 

 

 



25 

 

 

   30 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední škola, Základní škola a 

Mateřská škola, Praha 10, Chotouňská 476 

 

  

   TISK:        Z - 11226 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/32 

Usnesení bylo přijato. 

 

   31 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní umělecká škola 

Popelka, se sídlem Praha 5, Na Popelce 1/18 

 

  

   TISK:        Z - 11237 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   50       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/33 

Usnesení bylo přijato. 

 

Projednávání bodu bylo předřazeno na pevný čas 18 hodin 

   32 

 

radní Klecanda 

 

k plnění úkolů v rámci usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy k nedostatečným kapacitám 

středních škol na území hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11059 
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   33 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2023 a poskytnutí 

účelových investičních dotací MČ Praha – Běchovice 

 

  

   TISK:        Z - 11242 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/34 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   34 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vl. hl. m. Prahy na rok 2023 a poskytnutí účelových investičních 

dotací MČ Praha 16 a MČ Praha 21 

 

  

   TISK:        Z - 11254 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/35 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   35 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023 a poskytnutí účelové 

investiční dotace na realizaci akce Lávka přes Berounku (A50), rekonstrukce v Radotíně 

městské části Praha 16 v roce 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11370 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/36 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

   36 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023 a poskytnutí účelové 

neinvestiční dotace z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2023 MČ Praha-Nebušice na opravu části 

ulice Kádnerova 

 

  

   TISK:        Z - 11238 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/37 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   37 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na prominutí penále za prodlení s odvodem za porušení rozpočtové kázně příjemci 

návratné finanční výpomoci Městské části Praha – Dolní Měcholupy 

 

  

   TISK:        Z - 11051 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/38 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   38 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na změnu účelu části finančních prostředků poskytnutých MČ Praha 14 jako podíl 

na finančních prostředcích obdržených jako výnos daně z technických her a jako odvod z 

výherních hracích přístrojů a jiných technických herních zařízení 

 

  

   TISK:        Z - 11345 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/39 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   39 

 

radní Kovářík 

 

k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z Operačního programu 

Praha - pól růstu ČR v roce 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11267 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/40 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   40 

 

radní Kovářík 

 

k Akčnímu plánu k Integrované strategii pro ITI Pražské metropolitní oblasti pro období  

2021 - 2027 - část IROP2 

 

  

   TISK:        Z - 11019 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/41 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   41 

 

radní Kovářík 

 

k Akčnímu plánu k Integrované strategii pro ITI Pražské metropolitní oblasti pro období  

2021 - 2027 - část OPŽP 2021 – 2027 

 

  

   TISK:        Z - 11147 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/42 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   42 

 

radní Mazur 

 

k záměru odboru informatických činností MHMP na realizaci veřejné zakázky „Zajištění 

elektronických komunikací v oblasti datových služeb na území hl. m. Prahy na rok  

2023-2027“ 

 

  

   TISK:        Z - 11154 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   34       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  5   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/43 

Materiál uvedl radní Mazur. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, radní Mazur, radní Kovářík, Kolář 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   43 

 

radní Zábranský 

 

k pověření člena Zastupitelstva hlavního města Prahy jednat v Poslanecké sněmovně ve věci 

návrhu Zastupitelstva hlavního města Prahy na vydání zákona, kterým se mění zákon             

č. 455/1991 Sb., o živnostenském podnikání (živnostenský zákon), ve znění pozdějších 

předpisů 

 

  

   TISK:        Z - 11385 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/44 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kordová Marvanová, Nacher 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Zábranský, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   44 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o převodu správy majetku mezi hlavním městem Prahou a 

Městskou částí Praha 8 

 

  

   TISK:        Z - 10948 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 51         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/45 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   45 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na zrušení spoluvlastnictví k pozemku parc.č. 526 k.ú. Staré Město, jehož součástí je 

stavba čp. 475 

 

  

   TISK:        Z - 11114 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/46 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   46 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu směny celkem 359 pozemků ve vlastnictví Dopravního podniku hl.m. Prahy a.s. za 

stavbu tramvajové trati KOMOKO ve vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11277 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                        PRO:    52      PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  1 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/47 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, 

předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, radní Kovářík, Scheinherr 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   47 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu směny pozemků parc. č. 378/4 a 378/74 v k.ú. Štěrboholy, obec Praha, ve vlastnictví 

hl. m. Prahy, za pozemky parc. č. 2243 a parc.č. 2244 v k.ú. Libeň, obec Praha, ve vlastnictví 

spol. KUNRATICKÁ DEVELOPMENT s.r.o 

 

  

   TISK:        Z - 11231 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 50         PROTI: 0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/48 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   48 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 4999 spolu se stavbou č.p. 896 a pozemku 

parc.č. 5000 v k.ú. Záběhlice z vlastnictví hl.m. Prahy do vlastnictví Římskokatolické farnosti 

u kostela sv. Anežky České Praha – Spořilov 

 

  

   TISK:        Z - 11189 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/49 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   49 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 2837/2 a parc. č. 3185/15 v k.ú. Michle 

 

  

   TISK:        Z - 10996 

    

   PŘERUŠENO 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, předseda výboru pro správu majetku 

ZHMP Benkovič, Scheinherr, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, 

radní Zábranský, Vodrážka, předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, předseda 

výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek 

 

Procedurální návrh radního Zábranského – projednávání tohoto tisku přerušit do příštího 

jednání ZHMP 

Pro: 43 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

   50 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 5857/3 v k. ú. Záběhlice, obec Praha z 

vlastnictví společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11142 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/50 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro správu majetku ZHMP 

Benkovič, Nacher, radní Zábranský, Tylová 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   51 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí nebytové jednotky č. 727/321, včetně podílu na společných částech 

budovy č.p.727 a na pozemku parc.č. 838 ve výši 2493/128471, nebytové jednotky č. 727/322, 

včetně podílu na společných částech budovy č.p.727 a na pozemku parc.č. 838 ve výši 

742/128471 a nebytové jednotky č. 727/333, včetně podílu na společných částech budovy 

č.p.727 a na pozemku parc.č. 838 ve výši 1964/128471, vše v kat. území Staré Město, které 

užívá Divadlo v Dlouhé jako skladové, administrativní a další prostory, z vlastnictví 

právnické osoby do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11153 

 

   PŘERUŠENO                                                                               

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Třeštíková, předseda výboru pro územní rozvoj 

ZHMP Pek, náměstek primátora Pospíšil, Bodeček, Čižinský, Nacher, radní Zábranský, 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, náměstkyně primátora Udženija, 

předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, předseda výboru pro energetiku ZHMP 

Chabr, Vodrážka, Kordová Marvanová. V rámci diskuse vystoupil JUDr. Tomáš Havel, 

Ph.D. - zástupce ředitele Magistrátu pro sekci průřezových činností. Dále v diskusi 

vystoupili tito členové ZHMP: radní Kovářík, předseda výboru pro kulturu, památkovou 

péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, Brož, Zelenka, Scheinherr 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nachera – přerušit projednávání tohoto tisku do příštího 

ZHMP 

Pro: 19 Proti: 6 Zdr. 16 

Nebylo přijato. 

 

Procedurální návrh náměstka primátora Pospíšila – přerušit projednávání tohoto tisku do 

příštího ZHMP 

Pro: 38 Proti: 2 Zdr. 7 

Bylo přijato. 

 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodu 52 – 61 

Pro: 49 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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   52 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků parc.č. 700/67, 700/81, 700/138, 700/143, 700/146, 

700/147, 700/158, 700/160, 700/222, 785/60, 785/78 v k.ú Michle, z vlastnictví České 

republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu : Ministerstvo obrany, IČO:60162694,se 

sídlem Tychonova 221/1, Hradčany, Praha 6 , příslušnost k organizační složce právnické 

osoby: Agentura hospodaření s nemovitým majetkem MO - Oddělení územní správy 

nemovitého majetku Praha, Hradební 772/12, Staré Město, Praha 1 do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 6940 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 50         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/51 

Materiály pod poř. č. 52 - 61 uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   53 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků, resp. spoluvlastnických podílů na pozemcích v k. ú. 

Čakovice, Dejvice, Hloubětín, Hostivař, Křeslice, Řepy, Střížkov, Štěrboholy a Vokovice z 

vlastnictví České republiky s právem hospodaření s majetkem státu pro Státní statek hl. m. 

Prahy "v likvidaci" do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11102 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   50       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/52 

Usnesení bylo přijato. 
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   54 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků, resp. spoluvlastnických podílů na pozemcích v k. ú. 

Radlice, Radotín, Řepy, Šeberov, Vokovice, Záběhlice, Jinonice a Libeň z vlastnictví České 

republiky s právem hospodaření s majetkem státu pro Státní statek hl. m. Prahy "v likvidaci" 

do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11101 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/53 

Usnesení bylo přijato. 

 

   55 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Braník, Ďáblice, Hloubětín, Kyje a Troja z 

vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu pro Státní pozemkový 

úřad, IČO: 01312774 do vlastnictví hlavního města Prahy dle § 7 zákona č. 503/2012 Sb., o 

Státním pozemkovém úřadu a o změně některých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších 

předpisů 

 

  

   TISK:        Z - 11103 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/54 

Usnesení bylo přijato. 
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   56 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Lahovice, Lipence a Vysočany z vlastnictví 

České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu pro Státní pozemkový úřad, IČO: 

01312774 do vlastnictví hlavního města Prahy dle § 7 zákona č. 503/2012 Sb., o Státním 

pozemkovém úřadu a o změně některých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších předpisů 

 

  

   TISK:        Z - 11104 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   49       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/55 

Usnesení bylo přijato. 

 

   57 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parc. č. 4151/12 v k.ú. Dejvice, obec Praha, z 

vlastnictví České republiky, právo hospodařit s majetkem státu Správa železnic, státní 

organizace do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11137 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/56 

Usnesení bylo přijato. 

 

   58 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 13 ks sloupů, 9 ks svítidel a zdrojů u stávajících sloupů a  

kabelového vedení veřejného osvětlení vše v k.ú. Modřany z vlastnictví společnosti Belárie 

Real Estate, s.r.o., do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11182 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/57 

Usnesení bylo přijato. 
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   59 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí chodníku, zpevněné plochy, zeleně, 2 ks svislého dopravního 

značení, vodorovného dopravního značení, 2 ks přeložených sloupů veřejného osvětlení, 

nového kabelového vedení umístěného v rámci přeložky veřejného osvětlení a pozemku parc. 

č. 1134/5 vše v k. ú. Smíchov, obec Praha, z vlastnictví společnosti BRG Omikron s.r.o. do 

vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11079 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/58 

Usnesení bylo přijato. 

 

   60 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hl.m. Prahy ve znění pozdějších předpisů 

 

Svěření: 

Praha - Slivenec a Praha - Zbraslav (pozemky v k.ú. Slivenec a pozemky v k.ú. Zbraslav) 

Praha 10 (pozemek v k.ú. Strašnice) 

Praha 13, Praha - Běchovice a Praha - Zličín (pozemky v k.ú. Stodůlky, v k.ú. Běchovice a v 

k.ú. Zličín) 

Praha 3 a Praha 15 (pozemky v k.ú. Žižkov a pozemky v k.ú. Hostivař) 

Praha 12 (nemovitosti v k.ú. Komořany a nemovitosti v k.ú. Modřany) 

Odejmutí: 

 

 

tisk byl stažen z jednání ZHMP dne 23. 3. 2023 

 

  

   TISK:        Z - 10932 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/59 

Usnesení bylo přijato. 
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   61 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hl.m. Prahy ve znění pozdějších předpisů 

 

Svěření: 

Praha 4 a městské části Praha 10 (pozemek v k.ú. Braník a stavba bez č. p./č. e. v k.ú. 

Malešice) 

Praha 4, Praha 8, Praha 9, Praha 10 a Praha 17 (pozemek v k.ú. Krč, pozemek a stavba 

památníku v k.ú. Nusle, pozemky v k.ú. Čimice, Libeň, Prosek, Záběhlice a Řepy) 

 

Odejmutí: 

 

  

   TISK:        Z - 11353 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  4/60 

Usnesení bylo přijato. 

 

   62 

 

předsedové výborů 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

  

   TISK:        Z - 11435 

    

    PŘERUŠENO 

K projednávanému bodu vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro strategické 

investice ZHMP Portlík, náměstek primátora Hlaváček, předseda výboru pro národnostní 

menšiny ZHMP Knitl, Vodrážka, I. náměstek primátora Hřib. Dále vystoupil JUDr. Tomáš 

Havel, Ph.D. - zástupce ředitele Magistrátu pro sekci průřezových činností. Poté vystoupili 

ještě tito členové ZHMP:  radní Kovářík, předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, 

Čižinský, radní Klecanda, Zajíček, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, 

náměstkyně primátora Komrsková,  

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro strategické investice ZHMP Portlíka – přerušit 

projednávání tohoto tisku do příštího ZHMP 

Pro: 31 Proti: 5 Zdr. 4 

Nebylo přijato. 
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Procedurální návrh člena ZHMP Čižinského – přerušit projednávání tohoto bodu 

Pro: 38 Proti: 0 Zdr. 6 

Bylo přijato. 

 

 

Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

1  Z-11366 k zahraničním pracovním cestám členů 

Zastupitelstva hlavního města Prahy 

  

primátor  

hl.m. Prahy  

2  Z-11352 o proplácení náhrady mzdy a výdělku ušlého v 

souvislosti s výkonem funkce neuvolněného člena 

Zastupitelstva hl. m. Prahy v roce 2022 

 

primátor  

hl.m. Prahy 

 

3  Z-11364 k Informativní zprávě o plnění úkolů vyplývajících z 

usnesení Zastupitelstva hl.m. Prahy 

 

primátor  

hl.m. Prahy 

 

4  Z-11349 o prováděných činnostech v nejbližším období na 

komunikacích v hl. m. Praze s významným dopadem 

na dopravu  

I. náměstek 

primátora   

Hřib 

 

5  Z-11342 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

v roce 2023 o neinvestiční transfery ze státního 

rozpočtu z MŠMT a k úpravě rozpočtu běžných 

výdajů v kap. 0416 v roce 2023 u škol a školských 

zařízení, zřizovaných hlavním městem Prahou a u 

škol a školských zařízení, zřizovaných městskými 

částmi hlavního města Prahy 

 

radní Klecanda 

6  Z-11384 Informace ve věci provádění hloubkových auditů v 

návaznosti na usnesení Zastupitelstva hlavního 

města Prahy ke kauze Dozimetr a usnesení 

Zastupitelstva hlavního města Prahy č. 1/30 ze dne 

24. listopadu 2022 

 

radní Zábranský 

 

Ing. Martin 

Kubelka, Ph.D., 

ředitel Magistrátu 

hl. m. Prahy 

 

7  Z-11403 k mechanismu odstraňování nevhodně umístěných 

koloběžek 

 

primátor  

hl.m. Prahy 

 

8  Z-11432 k záměru na vybudování tréninkové hokejové haly 

parc. č. 276/3 k.ú. Křeslice 

 

náměstkyně 

primátora  

Komrsková 

 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Brutální napadení strážníky Městské policie Praha – videozáznam (č.j. 915845/2023) 

(Petr Noworyta, *****) 
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Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 4/1 až č. 4/60 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání ve 2 hodiny. 

 

 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

 

Mgr. Jiří  K n i t l 

 

 

 

 

Mgr. Lenka V e d r a l o v á 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 30. 5. 2023 

 

 

 


